
Möte: Melodifestivalklubben – OGAE Sweden
Datum: 2004-10-31
Deltagande: Matthias Mattsson

Peter Hellström
Maria Niklasson
Martin Bertilsson
Torbjörn Jons
Marcus Björkander

Fråga Beskrivning Beslut Vidare åtgärd
Godkännande av
föregående protokoll

Protokollet har sänts ut till samtliga i
styrelsen och justerats av justerarna.

Föregående protokoll godkändes.

Val av justerare Styrelsen valde Matthias och Maria
till att justera protokollet.

Peter mejlar och postar
protokoll till Matthias och
Maria för justering.

Medlemsformulär Matthias har sänt ut förslag på
medlemsformulär till styrelsen.

Styrelsen beslutade att godkänna
medlemsformuläret.

Matthias sänder ut
medlemsformuläret via
Tommy Engström för att
sedan sändas ut till alla
befintliga medlemmar med
nästa ESN. Förändringar av
medlemsuppgifter ska även
gå att göra direkt via
Klubbhuset.

Biljetter till MF-05 Några bekräftelser på biljetter har
ännu inte sänts ut från EMA.

Matthias tar omgående kontakt
med Lovisa på EMA för besked för
att inte missförstånd uppstår vad
gäller huruvida man fått biljett eller
ej.

Matthias meddelar styrelsen
efter besked från EMA.

Biljetter till ESC-05 och
ESC-05

Förfrågan har gjorts av Svante
Stockselius om att klubben ska

Styrelsen beslutade att ta upp
frågan efter ytterligare information

Matthias ska ha möte med
Stockselius i nästa vecka för



agera samordna vid distribution av
Kiev-biljetter till övriga OGAE-
klubbar.

och beslut vid nästa möte. att vidare diskutera.

Biljetterbjudande till
andra OGAE-klubbar

Styrelsen beslutade vid förra mötet
att Martin skulle kolla upp vem som
sänt ut information om
biljetterbjudande till andra OGAE-
klubbar. Efter att Martin gjort
efterforskningar visade det sig att
biljetter gått ut via ett
diskussionsforum på nätet. Dessa
hade ingenting med
Melodifestivalklubben eller OGAE
att göra.

Styrelsen beslutade att lämna
frågan utan vidare åtgärd.

OGAE-musiktävlingar Marcus mejlade över översikt av
OGAE-tävlingarna under
styrelsemötet.

Styrelsen beslutade att
Melodifestivalklubben ska delta i
”OGAE Second Chance” och
”OGAE Song Contest”. Övriga
tävlingar deltas endast i på initiativ
av medlemmar, men är inte
sådana som styrelsen arbetar aktivt
för. (Martin ansvarar klubbens
deltagande i ”OGAE Second
Chance” och Leif Thorsson för
deltagande i ”OGAE Song
Contest”.) Om de ansvariga vill, så
kan omröstning för respektive
tävling ordnas via Klubbhuset.
Styrelsen beslutade att inte delta i
OGAE Second Chance - Junior.

Fråga som kvarstår: Hur göra
PR och öka intresset för de
två tävlingar som prioriteras
av klubben?

Hemsidan Förslag framfördes om att klubbens
hemsida ska uppdateras för att bli
användarvänlig och mera

Styrelsen beslutade att köpa
www.ogae-sweden.se samt
www.melodifestivalklubben.se och

Torbjörn fick i uppdrag att ta
fram förslag på ny struktur av
klubbens webbsida till nästa

http://www.ogae-sweden.se/
http://www.melodifestivalklubben.se/


inbjudande. Som förslag på
lyckade webbsidor nämndes
www.esctoday.com och
www.gylleneskor.se. Diskussion
fördes även om vilka domäner som
ska inköpas och användas.

att använda den första av dessa
som ”pekare” till huvudsajten.
Styrelsen beslutade att sajten ska
vara på svenska men att
informationssida även ska finnas på
engelska.

möte. Vad ”pressrummet”
på sidan ska innehålla tas
upp med Christer.

Budget -05 Maria har mejlat ut förslag till
styrelsen på budget för 2005. Efter
vissa korrigeringar och
kompletteringar har Maria mejlat ut
tre slutliga förslag för styrelsen att ta
ställning till. Skillnaden mellan
förslagen bestod i en justering av
medlemsavgiften (från 400 kr) för
de (befintliga) medlemmar som
haft ”innestående” ESN-tidningar
för 2005.

Styrelsen beslutade att godkänna
det budgetförslag som baserats på
en korrigeras medlemsavgift (från
400 kr till 330 kr) för befintliga
medlemmar som haft framtida ESN-
nummer specificerade på tidigare
sina inbetalningskort från år 2004.
Styrelsen menade att dessa
medlemmar redan ska anses ha
betalt för dessa tidningar i och med
tidigare avgift. Nytillkomna
medlemmar ska dock betala 400
kronor i medlemsavgift för 2005.
Mot beslutet reserverade sig Peter
och Matthias med motiveringen att
beslutet strider mot årsmötets beslut
medlemsavgift på 400 kr. Den nya
medlemsavgift ska inte att
jämställas med den avgift som
tidigare tagits ut. Marcus
reserverade sig mot beslutet med
motiveringen att avgiften om 330 kr
inte är avhängig av hur mycket
medlemmarna betalt in sedan
tidigare. Avgiften borde istället
vara 300 kr. Matthias fullmakt att
företräda Christer ogillades.

Maria sänder ut godkänd
budget till styrelsen. Matthias
administrerar utsändande av
inbetalningskort för 2005 i
januari/i samband med
utsändande av ESN..

http://www.esctoday.com/
http://www.gylleneskor.se/


Registrering av klubben
mm

Maria har ansökt om
organisationsnummer för klubben
hos Skatteverket.

Styrelsen beslutade av betala för e-
giro (cirka 600 kr) för att underlätta
hantering av betalningar.

Maria sänder
registreringsbevis till Torbjörn
för registrering av webbplats.
Maria ansöker om PG-
nummer samt e-giro.

Dokumentation av MF-
och ESC-material

Peter berättade att klubben bör
samordna dokumentation av
material (artiklar, program mm)
kring MF och ESC.

Styrelsen beslutade att ta upp
frågan vid nästa möte.

Peter presenterar alternativ
för hur dokumentationen
kan gå till vid nästa möte.

Formalia Hur ska information till
medlemmarna skrivas under? Med
”styrelsen” eller med namn?

Styrelsen beslutade att all
information till medlemmar skrivs
under med ”Melodifestivalklubbens
styrelse genom Förnman Efternamn,
Titel”.

Dokumentation och
information

Hur ska stadgar, protokoll etc
presenteras/redovisas för klubbens
medlemmar och andra
intresserade?

Styrelsen beslutade att presentera
klubbens stadgar såväl i Klubbhuset
som utanför för att vara tillgängligt
för alla som vill veta mera om
klubben. Styrelseprotokollen läggs
upp på hemsidan så att endast
styrelsen kan ta del av dessa.
Medlemmarna informeras via
nyhetsbrev. Verksamhetsplanen
beslutades att göras tillgänglig i
Klubbhuset.

Torbjörn lägger upp dessa
dokument på hemsidan.
Maria postar protokoll från
årsmötet samt redigerade
stadgar till samtliga i
styrelsen. Dokumenten
mejlas även till Peter.

Artikel i ESN om MF-05 Martin meddelade att någon i
klubben ska skriva en
sammanfattning av MF-05 och
sända denna till ESN för att
publiceras i ”Handbook Kiev”-
numret.

Styrelsen godkände att Peter skriver
denna artikel för klubbens räkning.

Peter förser ESN med
efterfrågan artikel efter MF-
finalen i Globen nästa år.

Klubbträff 2005 Matthias informerade om att han
bildat en samarbetsgrupp av



medlemmar för att tillsammans
organisera nästa års klubbträff i
Stockholm. Gruppen består av
Matthias Mattsson, Björn Nordlund,
Jens Johansson, Peter Hellström,
Marcus Ahlin och Christer Björkman.

Telia Martin tog upp frågan om huruvida
det var klubben som Telia
samarbetar med i den utlysta
tävlingen om praktikantplats eller
om det var ett samarbete mellan
Telia och de två personer som gjort
tävlingsfrågorna. Martin menade
att samarbete av detta slag bör
informeras om och först diskuteras i
styrelsen. Matthias meddelade att
Marcus och Jenny skrivit frågor till
tävlingen efter kontakt med Telia
vid klubbträffen. Klubben omnämns
i inte i pressmeddelandet från Telia
eller i annan information utåt än så
länge.

Alternativt möte Önskemål framfördes om att
styrelsen skulle fysiskt träffas för att
enklare kunna diskutera olika
frågor, lära känna varandra och för
att förbereda oss inför MF-turnén –
05.

Styrelsen beslutade att mötet ska
hållas i Göteborg.

Lämpligt datum och exakt
plats diskuteras vid nästa
möte.

Nästa möte Styrelsen beslutade att nästa möte
hålls söndagen den 14 november
kl. 18:00 på MSN Messenger Chat.

Peter sänder ut kallelse och
agenda inför mötet.



Vid protokollet Justerare Justerare
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